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JOHTOKUNNAN KOKOUS 

Aika ti 17.8.2021 klo 18.00 

Paikka Google Meet 

Läsnä:  Heli Vaija (puheenjohtaja), Terhi Kansikas, Mari Pokki, Anitra Raivio, Marja Rintanen, Miia 

Vainonen, Pauli Pölönen (koulun edustaja), Lotta Kemppainen (srk:n nuorisotyönohjaaja), 

Tarja Joutsenvirta (sihteeri) 

PÖYTÄKIRJA 

1. Kokouksen avaus 
Kokous avattiin klo 18.03 
 

2. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi  
 

3. Hyväksytään kokouksen esityslista 
Hyväksyttiin esityslista 
 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirja 
Käytiin läpi edellisen kokouksen pöytäkirja.  
 

5. Koulun kuulumiset 
 

a. Rehtorin terveiset 
Alakoulu siirtyi lukion tiloihin. Yläkoulun käyttöön saatu sinisiä kontteja. Nykyisissä tiloissa 
ogelmana esim. sisäänkäyntien vähyys, mutta poistumistiet ovat lähes ennallaan.  
Välituntialueet löytänevät paikkansa. Haasteita mopojen ja mönkkäreiden parkkitilojen 
kanssa, koska samalla alueella on paljon liikennettä.   
 
Maansiirtotyöt meneillään. Pyritään turvallisempaan ympäristöön yhteistyöllä eri 
toimijoiden kanssa. Rehtori ottaa mielellään vastaanottaa ehdotuksia turvallisemmasta 
liikkumisesta koulun ympäristössä.  
 
Koulujen yhdistymisestä ei uutta kerrottavaa. Aikatauluna edelleen elokuu 2022. 
 
Ilmanpesurit on vaihdettu (ennen 7 kpl, nyt 9 kpl). Ainakin ensimmäisen viikon jälkeen tuntuu 
auttaneen ilmanlaatuun.  
 

b. Seurakunnan nuoriso-ohjaajan terveiset 
Kesällä hieman levotonta nuorison keskuudessa, esim. rippileireillä. Esiin tuli mm. se, että 
monilla nuorilla ei ole kotiintuloaikoja, vaan kertovat lähtevänsä ulos vielä klo 22 jälkeen. 
Palaavat kun siltä tuntuu. Osa kertoi, että tätä harrastetaan myös kouluaikana 
viikonloppuisin ja jopa viikolla. Huolena miten perheissä voidaan.  
Voisiko vanhempainyhdistys herättää aikaan keskustelua vanhempien keskuudessa?  
 

c. XAMK:in Eloa ja iloa Kaakkois-Suomeen, kulttuuritoiminnan kehittäminen -hanke 
Kymenlaaksoon ja Etelä-Karjalaan. Valkealan yläkoulu tulisi toimimaan pilottina syksyllä 
2021. Pystytäisiinkö ryhmäyttämään/tutustuttamaan vanhempia jotenkin. Kenties 7-
luokkaisten vanhempainillassa? Voitaisiinko tähän yhdistää huoli kotiintuloajoista? 
 

d. Yhteisöllinen oppilashuoltoryhmä 
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6. Yhdistyksen asiat 
 

a. Menneet 
•  Välituntiaktiivisuuden lisäämiseksi ostettu jalka- ja koripalloja avustuksena 
oppilaskunnalle 200 eurolla. Pallot vihittiin käyttöön keväällä. Mukana 
vanhempainyhdistyksestä Heli ja Ulla. 
•  Jaettiin kevätjuhlassa stipendejä valokuvarahoista jokaiselle luokka-asteelle 3 stipendiä + 
1 pienryhmälle eli yhteensä 10 kpl * 40 € kriteereinä  koronatsemppaus, oman tason nosto 
ja koulumenestys. 
•  Heli kävi keväällä tulevien seiskojen vanhempainillassa kertomassa yhdistyksen 
toiminnasta.  
 

b. Tulevat  
 

• draamapäivä/Toimintavoima (100-vuotissäätiön 1000€ avustus vuodelta 2019). 
Toteuttamista vailla, sillä maksu jo suoritettu. Siirretään kevätlukukaudelle. 
• mopokurssi (saatu 100-vuotissäätiön 500€ avustus vuodelta 2020). Siirretty 
kevätlukukaudelle. 
• Ammattien päivä pidetään 21.9., jolloin toivotaan jonkun vanhemman tulevan kertomaan 
omasta ammatistaan.  

 
7. Yhteistyö muiden vanhempainyhdistysten ja -toimijoiden kanssa 

• Pidetty palaveri 18.5.2021, jonka jälkeen julkaistiin Kouvolan Sanomissa mielipidekirjoitus 
liittyen kuntavaalivaikuttamiseen, päätöksenteon vastuuseen ja vaikutuksiin 
(mm. lomautukset). Seuraava palaveri tiistaina 31.8. klo 18, kaikki tervetulleita.  

• Yläkoulun ja Kirkonkylän koulun vanhempainyhdistysten yhdistäminen edelleen vireillä. Heli 
ja Päivi sekä Kirkonkylän koulun vy:n puheenjohtaja Tuomas Peräkylä aloittavat keskustelut 
asiasta. 
 

8. Suomen Vanhempainliiton viestit   
Käytiin läpi jäsenkirjettä 10.8.2021.  
 

9. Talous 
Tilillä tällä hetkellä 1562,39 €.  
Kannatusmaksuja tullut +480 €, pallojen hankinta -200 €, pankin tilinhoitomaksu -104,17 €. Koko 
vuoden ylijäämä 175,82 € 
 

10. Muut esille tulevat asiat  
Vuosikokoukseen 5.10.2021 valmistautuminen.  
Rintaset laatineet tilinpäätöksen, jonka johtokunnan jäsenten tulee allekirjoittaa (toimitetaan 
kansliaan). Heli ja Tarja työstävät vuosikertomusta ja toimintasuunnitelmaa.  Rintaset tekevät tosun 
pohjalta tulo- ja menoarvion seuraavalle toimintakaudelle.  
 

11. Seuraava johtokunnan kokous vuosikokouksen jälkeen 5.10.2021.  
 

12. Kokouksen päättäminen  
päätettiin kokous klo 19:38. 
 
 
 

_________________________  ___________________________ 

Puheenjohtaja   Sihteeri 


